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Zapytanie radnego 
 

 
 W dniu 14 marca 2022 roku na profilu Facebook o nazwie „rzgow-info.pl” pojawiła się 

informacja o odrzuceniu wniosku na dofinansowanie instalacji fotowoltaicznych dla 

mieszkańców gminy Rzgów. Wskazano, że doszło do tego z przyczyn formalnych. 

 W związku z powyższym uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

1. Czy wniosek złożony przez Urząd Miejski w Rzgowie został odrzucony? 

2. Czy stało się to z przyczyn formalnych?  

3. Jakie były dokładne przyczyny jego odrzucenia? 

4. Czy złożono odwołanie od decyzji odrzucającej wniosek? 

5. Jakie dalsze działania podejmie Urząd Miejski w Rzgowie celem zrekompensowania 

wnioskującym mieszkańcom poniesionych kosztów z tytuły wykonanych projektów 

instalacji? 

 


